

Referat fra FAU-møte 16. november 2023

Deltagere:

FAU-medlemmer: Anne Kristin Erichsen, Kathrine Vindfallet, Fredrik Vindfallet, Hanne Sigstad og Marit H. Asbjørnsen

Kommunepolitikere: Gjermund Gjestvang (Mdg), Audhild Køhl (Høyre), Kaare Aaneby (Venstre) og Kate Langsethagen (Ap)

1. Samtale med politikere med utgangspunkt i det nye budsjettet

- Gjestvang: Sørskogbygda står i fare for nedleggelse. Eldrebølgen innebærer at eldreomsorg må prioriteres. Han erkjenner at Hanstad har fått «hard kost» i det siste med nedleggelse av ungdomstrinnet, og nå mulig nedleggelse av Solkroken barnehage.
- Aaneby: Det sitter antagelig langt inne å vedta nedleggelse av Solkroken barnehage. Det stramme budsjettet skyldes særlig økte renteutgifter.
- Langsethagen: Kommunen må gjøre smertefulle kutt og planlegge for eldrebølgen. Hun påpeker at det kan være mulig å få til noen mindre oppgraderinger på skolen, men det er vanskelig å si hvor realistisk det er. Hun påpeker også at det er svært usikre tider både mht renteutgifter, inntekter og befolkningsutvikling.
- Køhl: Man må planlegge for at antall barn går ned både i skole og barnehage.
- FAU gir politikerne innsyn i en del forhold ved skolebygget som ikke er tilfredsstillende, at Hanstad er blitt bortprioritert gang på gang, og oppfordrer politikerne til å være kreative og forsøke å prioritere barn og unge i et trangt budsjett.
- Køhl tipser om å invitere Askild Bøe til neste FAU-møte, evt utdanningskomitéen, stille spørsmål ved hvordan strategisk plan følges opp, bruke kommunens spørretime, og bruke det som er positivt ved skolen for å framsnakke bydelen.

2. Utlegg ifm gapahuk

- Fredrik legger frem oversikt over utgifter til gapahuk, og sponsormidler. Totalkostnaden ble kr. 95.990,80.
- Med tilskuddene vi har fått på totalt kr. 95.529,-, må vi dekke kr. 461,8 med egenkapital.
- Prosjektet er finansiert av følgende sponsorer: Sparebankstiftelsen Hedmark, Elverum kommunale ungdomsutvalg, Lions Club Elverum, Tolga-Os Sparebank Elverum. I tillegg har vi fått midler fra innsamling via Spleis, 40-årgave fra skolen og ubrukte klassekassemidler.
- Fredrik har laget utkast til plakat som kan henges opp inne i gapahuken. Denne godkjennes og kan bestilles.
- Fredrik har snakket med rektor om forsikring, men er usikker på om dette er i orden. Dette må avklares med rektor.

3. Møtetidspunkter etter nyttår

- Vi fortsetter med møter torsdager kl 19

- Møtedatoer:
 - 18. januar (dugnad + vinteraktivitetsdag på sakslista)
 - 15. februar
 - 14. mars (må huske å minne om at nye representanter må velges på vårens foreldremøter)
 - 18. april (med 17. mai-komit )
 - 30. mai ( rsm te med b de nye og gamle representanter)

4. Evaluering av Halloween-fest

- Det var en fin l sning med servering i kantina.
- Vi har stort sett bare h rt gode tilbakemeldinger
- Det kan vurderes om arrangementet skal v re kun for sm trinnet.
- Det var d rligere oppm te enn i fjor.
- Det kan v re en id  at man legger hele eller deler av arrangementet ute, f.eks. ved gapahuken.
- Det enighet om at det er positivt at det arrangeres, slik at alle har et sted   g , og et alternativ som er gratis.
- Det er blitt gitt tilbakemelding om at oppryddingsarbeidet var d rlig organisert. Dette skyldes antagelig d rlig kommunikasjon.
- Det er blitt gitt tilbakemelding om at det var for mange vakter. Dette kan ha sammenheng med at de fleste vaktene var samlet i  n gjeng ute. Det kan v re lurt at vaktene fordeles utover området hvor festdeltagerne er.
- Det ble solgt sv rt lite p lser. Vi kan vurdere   kutte ut p lser senere  r.
- Det skal lages en perm for arrangering av Halloween-fest ila vinteren/v ren
- Tips til pynting som fungerte bra: julebelysning, lamper l nt fra folkeh gskolen, pynt som barna selv har laget p  skolen.
- Vi har forel pig ikke oversikt over inntekter/utgifter.

Referent: Marit H. Asbj rnsen